

Date: 3/4/2021  
Ref: LD-E-0044-180318-03

التاريخ: 2021/4/3  
المرجع: LD-E-0044-180318-03

Mr. Saif Sayah Al Mansuori,  
Head of Listing Companies Dept.  
Abu Dhabi Securities Exchange Market.

المحترم  
سعادة/ سيف صياح المنصوري  
رئيس إدارة إدراج الشركات  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
تحية طيبة وبعد،،،

Dear Sir,

**Subject: Results of the Board of Directors Meeting held on 3/4/2021**

**الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة الشركة المنعقد بتاريخ 2021/4/3**

We would like to inform you that the company's Board of Directors held their meeting on Saturday 3/4/2021, and discussed items set out on the agenda, the results of the meeting are as follows:

نحن نعلم بأن مجلس إدارة شركة رأس الخيمة العقارية قد اجتمع يوم السبت الموافق 2021/4/3 حيث تم مناقشة البنود المدرجة على جدول الأعمال، وفيما يلي نتائج الاجتماع:

1. Election of Mr. Abdelaziz Abdulla Al Zaabi as Chairman
2. Election of Mr. Mohamed Ahmed Ruqait as Vice Chairman

1. انتخاب السيد/ عبدالعزيز الزعابي رئيساً لمجلس الإدارة
2. انتخاب السيد/ محمد أحمد رقيط نائباً لرئيس مجلس الإدارة

4. Formation of the Board of Director's committees (Executive & Investment Committee, Audit Committee, Nomination and Remuneration Committee) are as follows:

4. تشكيل لجان مجلس الإدارة (اللجنة التنفيذية والاستثمار ولجنة التدقيق ولجنة الترشيحات والمكافآت) على النحو التالي:

Committee Name	Members	Chairman	Members
<b>Executive and Investment Committee:</b>	Mr. Abdallah Al Abdooli Shiekh Ahmed Omer Al Qassemi Mr. Mohamed Ghobash Al Marri	Chairman Member Member	اللجنة التنفيذية والاستثمار من السادة: السيد/ عبدالله العبدولي الشيخ/ أحمد بن عمر القاسمي السيد/ محمد غباش المري
<b>Audit Committee:</b>	Dr. Yasser Abdulla Alahmad Mr. Mohamed Ghobash Al Marri External Member will be selected by the committee	Chairman Member Member	لجنة التدقيق من السادة: السيد/ ياسر عبدالله الأحمد السيد/ محمد غباش المري عضو خارجي يتم اختياره من أعضاء اللجنة
<b>Nomination &amp; remuneration Committee:</b>	Sheikh Ahmed Omer Al Qassemi Mr. Mohammed Mosabah Al Nauimi Mr. Moahmed Ghobash Al Marri	Chairman Member Member	لجنة الترشيحات والمكافآت من السادة: الشيخ/ أحمد بن عمر القاسمي السيد/ محمد مصبح النعيمي السيد/ محمد غباش المري

Best Regards,

شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا  
وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

Maen Abdel Kareem  
Legal Advisor and Board Secretary




معن عبد الكريم  
المستشار القانوني و أمير سر مجلس الإدارة